

ARCHIVE n. 8
Thurayā Tuhāmī

Part 1: General information

معلومات عامة

Name of the archive - اسم الأرشيف

Thurayā Tuhāmī

ارشيف ثريا التهامي

Date of survey - تاريخ المسح

13/7/2021

2021/يوليو/13

Surveyors - اسم المساحين

Şafa' Muhammad Khayr, Imān Uthmān

صفاء محمد خير – ايمان عثمان

Name of the creator of the archive - اسم مؤسس / منشئ الأرشيف

Thurayā Tuhāmī

ثريا التهامي

Names of known contributors of the archive - أسماء المساهمين المعروفين في الأرشيف

None

لا يوجد

History of the archive - تاريخ الأرشيف

The archive's history starts from 1996 to 2017, covering part of the period of the archive's owner's work in the Women's Democratic Alliance, the Women's Union, and the Communist Party.

يبدأ تاريخ الارشيف من العام 1996 وحتى العام 2017 تغطي جزء من فترة عمل مالكة الارشيف في التجمع النسائي الديمقراطي والاتحاد النسائي والحزب الشيوعي.

General information on the association/person that own the archive - معلومات عامة عن الجمعية / الشخص الذي يملك الأرشيف

Thurayā Tuhāmī Muḥammad Uthmān was born in Khartoum, Hilla Jadida, in the year 1948, she studied until high school and she attended the Unity High School. As a housewife she worked in the Women's Union and the Communist Party, and she worked in *Sawt al-Mara'* (Women's voice) and was one of founders of the Women's Union in the area of al-Sajana and the Deim, where she established a branch. She represented the Women's Union in the Democratic National Assembly, and she worked as secretary of the Democratic Women's Alliance from the start.

ثريا التهامي محمد عثمان من مواليد الخرطوم الحلة الجديدة سنة 1948 درست حتى المدرسة العليا تخرجت من مدرسة الاتحاد العليا - ربة منزل عملت بالاتحاد النسائي والحزب الشيوعي وعملت في صوت المرأة من مؤسسي الاتحاد النسائي بمنطقة السجانة والديم كذلك اسست فرع الاتحاد النسائي والامتداد ، ممثلة الاتحاد النسائي في التجمع الوطني الديمقراطي عملت في سكرتارية التجمع النسائي الديمقراطي بالداخل

Location of the archive - موقع الأرشيف

[REDACTED]
[REDACTED]

Part 2

وصف المواد في المجموعة

Description of the material of the archive

تاريخ بداية المادة في الأرشيف - Date – begin of the material in the archive

1996

تاريخ انتهاء المادة في الأرشيف - Date – end of the material in the archive

2017

اللغات - Language(s)

Arabic

العربية

نوع من المواد - Type of material

Work papers

اوراق عمل

Internal correspondence

خطابات داخلية

pictures

صور

Videotapes

شريط فيديو

Constitution of the Women's Union, membership forms and papers for celebrations

دستور الاتحاد النسائي واستمارات عضوية واوراق احتفالات

Personal letters

خطابات شخصية

Press

صحف

Political report from the communist party

التقرير السياسي للحزب الشيوعي

Agenda

اجندة

Papers

أوراق

Material types description and size - وصف أنواع المواد وحجمها

Working papers on the situation of women – they do not contain women's names

اوراق عمل حول وضع المرأة لاتوجد بها اسماء اشخاص

Handwritten letters between the secretariat of the Women's Democratic Alliance inside and outside the country

خطابات داخلية بين سكرتارية التجمع النسائي الديمقراطي بالداخل والخارج مكتوبة بخط اليد

27 photos containing meetings with Fāṭima Aḥmad Ibrāhīm, training workshops and events related to the Women's Democratic Alliance, as well as a picture of Ismail Al-Azharī with some people

27 صورة تحتوي على لقاءات مع فاطمة احمد ابراهيم وورش تدريبية وفعاليات تخص التجمع النسائي الديمقراطي كذلك صورة لاسماعيل الازهري ومعه بعض الاشخاص

1 videotape containing the press conference for the return of Fāṭima Aḥmad Ibrāhīm and her reception at the Sports House in Omdurman

1 شريط فيديو يحتوي على المؤتمر الصحفي لعودة الاستاذة فاطمة احمد ابراهيم وحفل استقبالها بدار الرياضة بامدرمان

The constitution of the Women's Union, without date, and two membership forms

دستور الاتحاد النسائي لايحتوي على تاريخ كذلك عدد اثنين استمارة عضوية

Personal correspondence with a friend in Canada

خطابات شخصية من صديقتها بكندا

Newspaper pages with interviews with the owner of the archive and about the Womens' Union and Fāṭima Aḥmad Ibrāhīm

صفحات من صحف توجد بها لقاءات مع مالكة الارشيف او حول الاتحاد النسائي وفاطمة احمد ابراهيم

One number of the political report of the Sudanese Communist Party and the magazine of the Sixth General Conference

عدد واحد من التقرير السياسي للحزب الشيوعي السوداني المجازنت المؤتمر العام السادس

3 agenda containing minutes of meetings, membership subscriptions and personal thoughts

3 اجندة تحتوي على محاضر اجتماعات واشتراكات عضوية وخواطر شخصية

!!!! * All the papers are kept in two plastic bags.

* كل هذه الاوراق محفوظة في حقيبتين من البلاستيك.

Copyright - حقوق النشر

لامانع من النشر

Open

Note on the conservation of the documents - ملاحظة حول حفظ الوثائق

Good conservation state, however not classified nor sorted

محفوظة بشكل جيد ولكنها غير مبوبة ومرتبطة

Sensitive issues - القضايا الحساسة

No

لا توجد

Conditions of access and use of the material - شروط الوصول واستخدام المواد

Open

يمكن الوصول اليها دون عوائق

هل هناك ترتيب للوثائق؟ هل يوجد كتالوج؟

Is there an order of the document? Is there a catalogue?

No

لا يوجد